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TR § 8.      

 

Övriga frågor 
 

Ärendet 

Under mötets gång uppkom fråga om tillgänglighetspengar. Tillgänglighetsåtger 

prioriteras ned trots att i vår kommuns budget finns en miljon avsatt årligen för 

att arbeta med tillgänglighet, säger Lars Bergström. Vi önskar få information 

kring vad pengarna används till. Tekniska nämndens ordförande tar med sig 

frågan. Tekniska förvaltningen återkommer om det vid nästa möte med rådets 

arbetsutskott. 

 

Inga-Gun Gyllström påpekar att det saknas trottoar på Fogdegatan mot 

Karibdys. Tekniska nämndens ordförande tar med sig frågan. 

 

 

 


